
 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      
ΝΟΜΟΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ         
ΔΗΜΟΣ ΧΕΡΣΟΝΗΣΟΥ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ         
 

                                       ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ 

 

Από το πρακτικό 5/17-12-2021 συνεδρίασης της Κοινότητας Κάτω Βάθειας του 

Δήμου Χερσονήσου. 

Σήμερα 17 Δεκεμβρίου ημέρα Παρασκευή και ώρα 17:00μ.μ. στην Κάτω Βάθεια, 

συνήλθε σε δημόσια τακτική συνεδρίαση  το Συμβούλιο της Κοινότητας Κάτω Βάθειας 

στο κτήριο του  Πολιτιστικού Συλλόγου Κάτω Βάθειας, ύστερα από την αρ.23/13-12-

2021 πρόσκληση του προέδρου του Κοινοτικού Συμβουλίου Κάτω Βάθειας, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη του και αναρτήθηκε στο πίνακα 

ανακοινώσεων του Δήμου καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του αρθ.88 του ν.3852/2010 

           Πριν  από  την  έναρξη  της  συνεδρίασης  και αφού διαπιστώθηκε η ύπαρξη 

νόμιμης απαρτίας, δηλαδή σε σύνολο πέντε (5) μελών, παρόντες ήταν: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

       Χωραφάκης Νικόλαος Πρόεδρος   

       Μαυροφοράκης Κων/νος Μέλος   

       Μαλτεζάκης Γεώργιος Μέλος   

       Φανταουτσάκης   Δημήτριος                             

       Κωνσταντάκη Στυλιανή 

Μέλος 

Μέλος 

  

 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε τα παρακάτω θέματα της 

ημερήσιας διάταξης: 

 



Θέμα 1ο:Εκφραση γνώμης για την εκμίσθωση ή μη των Αγροτεμαχίων του Δήμου                        

Χερσονήσου. 

        Ο πρόεδρος του Κοινοτικού Συμβουλίου ενημέρωσε  το Κοινοτικό Συμβούλιο για το 

έγγραφο με αρ.πρ.22418/26-11-2021  εκ μέρους του τμήματος ΕΣΟΔΩΝ ΚΑΙ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ 

του Δήμου Χερσονήσου  με  το οποίο ζητείτε η έκφραση  γνώμης για την εκμίσθωση ή 

μη των Δημοτικών  Αγροτεμαχίων που βρίσκονται εντός της περιφερειακής Ενότητας 

της Κάτω Βάθειας  . Το Κοινοτικό Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα  αποφάσισε να 

καταθέσει εγγράφως τη σύμφωνη γνώμη του για την εκμίσθωση των Αγροτεμαχίων  στο 

τμήμα ΕΣΟΔΩΝ ΚΑΙ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ του Δήμου Χερσονήσου. 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 7/2021. 

 

 

Θέμα 2ο:Συζήτηση για την κατάσταση του κτηρίου του Παλαιού Δημοτικού Σχολείου  

μέτά τον πρόσφατο σεισμό. 

Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο  πρόεδρος ενημέρωσε το Κοινοτικό 

Συμβούλιο για  τον πρόχειρο έλεγχο που έχει γίνει μέχρι στιγμής στο  κτήριο μετά από  

τον  πρόσφατο σεισμό ,μετά τον οποίο κρίθηκε ότι το κτήριο δεν έχει ιδιαίτερο 

πρόβλημα.  Το Κοινοτικό Συμβούλιο μετά από συζήτηση αποφάσισε ότι δεν συμφωνεί 

με το πόρισμα, το κτήριο έχει σοβαρή ζημιά στην ταράτσα  και  ότι πρέπει να ζητηθεί 

εγγράφως γίνει κανονικός έλεγχος  από το Υπουργείο Υποδομών ώστε να υπάρξει μια 

σωστή εικόνα του ύψους της  ζημιάς που έχει υποστεί το κτήριο και να προχωρήσει η 

αποκατάσταση  του. 

       Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 8/2021. 

 

 

Θέμα 3ο: Ενημέρωση από τον Πρόεδρο για την κατάσταση του κεντρικού δρόμου στην 

περιοχή του  Βαθειανού Κάμπου. 

Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο  πρόεδρος ενημέρωσε το Κοινοτικό 

Συμβούλιο για  την κατάσταση που βρίσκετε σήμερα ο κεντρικός δρόμος στην περιοχή 

του Βαθειανού Κάμπου, του οποίου προσωρινά δεν μπορεί να αποκατασταθεί το 

οδόστρωμα   λόγω  των επικείμενων εργασιών που θα ξεκινήσουν μετά από λίγους 

μήνες  για την  κατασκευή του αποχετευτικού δικτύου.   

 

Θέμα 4ο: Ενημέρωση για την διαμόρφωση της επέκτασης του κοιμητηρίου στον 

οικισμό της Κάτω Βάθειας. 

Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο  πρόεδρος ενημέρωσε το Κοινοτικό 

Συμβούλιο για  το θέμα του κοιμητηρίου στον οικισμό της Κάτω Βάθειας, σε τι στάδιο 

βρίσκετε η διαμόρφωση της επέκτασης που έγινε πρόσφατα  και ζήτησε από τους 

Κοινοτικούς Συμβούλους να καταθέσουν απόψεις για το  πια  έργα  χρήζουν 

προτεραιότητας για την τελική διαμόρφωση  του χώρου. 



 

 

                     Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

Χωραφάκης Νικόλαος                   Μαλτεζάκης Γεώργιος 

                                                                                               Φανταουτσάκης  Δημήτριος 

                                                                                               Μαυροφοράκης  Κων/νος 

                     Κωνσταντάκη Στυλιανή 

 

 

Η  ΕΙΔΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  
 
Φανταουτσάκη  Δήμητρα 
 
 
 

  

 

22-9-2021 

Ακριβές απόσπασμα 

 

Ο Πρόεδρος  της Κοινότητας  Κάτω Βάθειας 

Χωραφάκης Νικόλαος 

 


